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東華三院歷屆主席會會董、贊助會員、本院現屆與歷屆董事局成員及嘉賓合照。
Group photo of the Members and and Associated Members of the Association, current and former TWGHs 
Board of Directors and guests

主席兼名譽校監韋浩文先生（右）和副主席兼學務委員會
主任委員曾慶業先生（左）頒發紀念品予主禮嘉賓香港中
文大學體育運動科學系系主任薛慧萍教授（中）。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right), the Chairman cum Honorary 
School Supervisor, and Mr. TSENG Hing Yip, York (left), the 
Vice-Chairman cum Chairman of Education Committee, 
presented a souvenir to our Guest of Honour Professor SIT Hui 
Ping, Cindy (centre), Chairperson of Department of Sports 
Science and Physical Education of The Chinese University of 
Hong Kong. 

主禮嘉賓香港中文大學體育運動科學系系主任薛慧萍教授（前排右六）、本院主席兼名譽校監
韋浩文先生（前排右七）、一眾董事局成員、校長與獲「傑出運動員獎」的學生合照。
Group photo of Guest of Honour Professor SIT Hui Ping, Cindy (front row, right 6), Chairperson of 
Department of Sports Science and Physical Education of The Chinese University of Hong Kong, 
Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, right 7), the Chairman cum Honorary School Supervisor, Board 
Members and Principals with students who won the “Outstanding Athlete Award”

醫務衞生局基層醫療健康專員彭飛舟醫生（前排右三）、本院主席暨
東華學院校董會主席韋浩文先生（前排左三）、本院副主席暨東華學院
校務委員會主席曾慶業先生（前排右二）、東華學院校長陳慧慈教授
（前排左二）、董事局成員及一眾嘉賓出席典禮。
Dr. PANG Fei Chau (right 3, first row), Commissioner for Primary 
Healthcare of the Health Bureau, Mr. WAI Ho Man, Herman (left 3, 
first row), TWGHs Chairman cum Chairman of Board of Governors of 
TWC, Mr. TSENG Hing Yip, York (right 2, first row), Vice-Chairman of 
TWGHs cum Chairman of College Council of TWC, and Professor 
Sally CHAN (left 2, first row), President of TWC, Board Members and other 
guests attended the ceremony.

韋浩文主席（左十）、董事局成員
及高級職員出席活動。
Mr. WAI Ho Man, Herman (left 10), 
the Chairman, Board Members and 
senior staff attended the Event.

韋浩文主席 (前排左三)與幾位顧問局成員及青年
大使交流。
Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman (front row, 
left 3) met with Advisory Board Members and youth 
ambassadors at the dinner.

東華三院歷屆主席會聯歡晚會
The Annual Dinner of The Association of 
Chairmen of Tung Wah Group of Hospitals
東華三院歷屆主席會以團結同仁，傳承東華關愛精神為宗旨。今年晚會宴賀董事局

履新及獲香港特別行政區行政長官頒授勳銜之會董。韋浩文主席更在席間分享本院

的最新發展，互相交流。

The Association of Chairmen of Tung Wah Group of Hospitals (the “Association”) 

aims to unite all fellow Chairmen in upholding the Tung Wah spirit of caring. The 

Annual Dinner was held to congratulate the new TWGHs Board of Directors and its 

Members who were awarded with honours by the Chief Executive of the HKSAR. 

Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, also introduced the latest development of 

the Group and exchanged views with the former Chairmen. 

LATEST NEWS
活動消息 8.11

董事局輪東宴
Director’s Dinner
是次晚宴以東華青年力量為主題，由多位副主席及總理

宴請，藉此維繫與歷任董事局成員、長期支持本院服務

的善長及機構代表的友好關係。逾百位嘉賓出席並參觀

活動會場「東蒲」的新設施。

Hosted by Vice-Chairmen and Directors, the Event was held under the theme of 

youth power at TWGHs, with an aim to maintain a strong relationship and strengthen 

the connection with former Board Members as well as the Group’s long-standing 

individual donors and organisation representatives. Over 100 guests attended and 

toured the new facilities at the event venue “Tung Po”. 

LATEST NEWS
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3所特殊學校近300名同學出席活動，連同家長及義工人數共400多名，場面盛大，氣氛熱鬧。

Nearly 300 students from 3 Special Schools attended the Event. Along with parents and volunteers, 

there were over 400 people on that day, making it a great gathering in a lively atmosphere.

SERVICE FOCUS
服務焦點 16.11 東華三院特殊學校

 聯校運動會2023/2024
TWGHs Joint Special Schools Sports Day 2023/2024

東華學院第十一屆畢業典禮圓滿舉行，由本院主席暨東華學院校董會主席韋浩文先生（左圖）主持，

並頒授學士及副學士學位予664名畢業生。

The 11th Tung Wah College (TWC) Graduation Ceremony was held successfully, with Mr. WAI Ho 

Man, Herman (left photo), TWGHs Chairman cum Chairman of Board of Governors of TWC, 

officiating at the Ceremony and conferring bachelor’s degrees or higher diplomas on 664 

graduates.

SERVICE FOCUS
服務焦點 28.11

東華學院第十一屆畢業典禮
The 11th Tung Wah College Graduation Ceremony

主席兼名譽校監韋浩文先生致辭勉勵一眾運動健兒。
Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman cum Honorary 
School Supervisor, delivered an encouraging speech to 
all the student athletes. 


